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由 2022 年 3 月 21 日(「生效期」)起，本行的《「综合理财服务」条款及条件》将作出以

下修订： 

 

条款 新增/ 修订（下面划线显示新增内容） 

条款(3)(a)(i) a. 本行将参照下列各项计算客户的每日平均合并结余： 

i. 客户的每日平均存款结余；而该每日平均结余之计算乃

参照客户在本行持有的所有个人存款户口的每日平均结

余，和客户与其他人士在本行持有的联名存款户口的每

日平均结余(不包括跨境理财通北向通之内地建行北向通

「投资专户」户口结余)； 

 

谨请注意，如 阁下在生效日或之后继续使用本行服务，上述修订将对 阁下具有约束力。

如 阁下的每日平均合并结余低于最低款额，相关的服务月费可能会被收取（如适用），

详情请参阅本行「综合理财服务」条款及条件。如 阁下不接受上述修订， 阁下有权于生

效日前根据适用于相关服务之条款及细则终止有关服务。 

 

 

 

如有任何查询，请联络您的客户经理或致电「贵宾晋裕」/「贵宾理财」/「智选理财」客

户专线 (852) 2903 8328/ 2903 8383/ 2903 8322 或浏览本行网页 www.asia.ccb.com。 

 

 

 

 

中国建设银行（亚洲）股份有限公司 谨启  

2022 年 3 月 

  

 

《「综合理财服务」条款及条件》之修订通知 

http://www.asia.ccb.com/
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With effect from March 21, 2022 (the “Effective Date”), the following amendments will be 

made to the Bank’s “Terms and Conditions for Packaged Banking Service”: 

 

Clause No. Amendments (additions are underlined) 

Clause (3)(a)(i) a. The Customer's Daily Average Combined Balance shall be 

calculated by the Bank in accordance with: 

i. the Customer's daily average deposit balances in all 

deposit accounts at the Bank held in the Customer's sole 

name, and in any such account at the Bank held jointly 

by the Customer with any other person(s)(excluding the 

balance of dedicated investment account for Wealth 

Management Connect Northbound Scheme maintained 

with CCB in Mainland);  

 

 

Please note that the above amendments shall be binding on you if you continue to use 

the Bank’s services on or after the Effective Date. If your Daily Average Combined 

Balance with the Bank falls below the required minimum amount, a monthly maintenance 

fee will be charged (if applicable). For details, please refer to “Terms and Conditions for 

Packaged Banking Service”. If you decline to accept the above amendments, you have 

the right to terminate the related service(s) before the Effective Date in accordance with 

the applicable terms and conditions of the related service(s). 

 

 

If you have any queries, please contact your relationship manager or call PREMIER 

SELECT/ PREMIER BANKING/ WISE BANKING hotline at (852) 2903 8328/ 2903 8383/ 

2903 8322 or visit www.asia.ccb.com. 

 
 

 

Yours faithfully,  

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited  

March, 2022 
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“Terms and Conditions for Packaged Banking Service” 
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